
...lebo ma tam čaká Ježiš  
Celý život som chodila do kostola, stála som vzadu                            
a nepoznala poriadne ani jedného človeka, ktorý bol                    
na sv. omši. Žila som si vo svojej ulite, opancierovaná, ale či 
som v kostole stretávala Boha, úprimne neviem.  
Teraz sa mi otvorili oči a chodím do kostola, lebo ma tam 
čaká Ježiš. Teraz sedím v lavici, cítim Božiu prítomnosť                
a som súčasťou spoločenstva, z ktorého zrazu každého 
poznám a o každom niečo viem. Najlepšie je, že aj keď sme 
teraz slávili Veľkú noc každý doma, aj tak som "videla" celé 
naše farské spoločenstvo spolu.  
Otvoriť sa inému človeku je pre mňa náročné, opustiť svoj 
mikrosvet, v ktorom mám zdanlivo poriadok a bezpečie, je 
ťažké ale cítim, ako ma Boh odtiaľ vyťahuje a pomáha mi, 
aby som sa otvorila iným ľuďom, v ktorých je on sám.  
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